Affidavit
	Purpose: application for the type approval certificate for controlled telecommunications radio-frequency device

	Device name
	The applicant applies for the type approval certificate for controlled telecommunications radio-frequency device according to the Regulations Governing Compliance Approval for Controlled Telecommunications Radio-Frequency Devices, as follows:

	
	Device name
	Make
	Model

	
	
	
	

	
	
	
	

	Matters of affidavit
	Item
	Description

	
	 Cyber security
	Declares not to declare qualification in a cyber-security test based on the qualification in the RF hardware function review for the type approval certificate for controlled telecommunications RF device. 

	
	· Review material confidentiality

	Declares that the product has not yet displayed or sold in Taiwan or any foreign country; for confidentiality, the applicant declares confidentiality for the □Device name□make and model, □type approval certificate; □photo(s) of appearance; □inspection or test report not including photos of interiors and circuit board; □photos of external power supply and accessories of the controlled telecommunications RF device or non-plug-and-play RF module (component) in the said application; □make and model; □photos of appearance of complete final product; □others:                    ; the confidentiality will not expire until:              (date). In the case where the product is to be sold publicly during the confidentiality period, a letter will be sent to the original certification body to cease the confidentiality before the public sale. 

	
	Low-power RF device
	Declares that every low-power RF device sold in the market is provided with a user’s manual or instructions in traditional Chinese, and that the contents of the user’s manual or instructions are provided and the qualification certificate issued by the certification body complies with the requirements set forth in 3.8 of the Technical Specifications for Low-Power Radio Frequency Material.

	
	· Wireless information transmission equipment
	Declares that the following are specified in the user’s manual or instructions in addition to the requirements set forth in 3.8 of the Technical Specifications for Low-Power Radio Frequency Material: 
· The operations of any nearby radar system shall not be compromised; 
· High-gain directional antenna is used only for fixed point-to-point systems. 

	
	· Device requiring professional installation

	Declares that controlled telecommunications RF device that is provided with multiple power settings and can be coupled with antennas of different gain complies with the following: 
1.	It shall be installed and set up by a professional engineer and shall not be sold to general consumers directly; 
2.	The information shown in the previous subparagraph shall be included in the user’s manual and on the device body where it is clearly visible; 
3.	The user’s manual shall include all necessary information to guide the professional engineer through the correct installation and setup of the product. 

	
	· Remotely controlled drone
	Ensure that the following promotional regulations are included in the packaging box:
1. 機場四周禁止施放有礙飛航安全物體(含空拍機及遙控無人機)為維護飛航安全，在機場四周之一定距離範圍內，禁止施放有礙飛航安全物體(含空拍機及遙控無人機)，違者將處新臺幣30萬元以上150萬元以下罰鍰。詳情請至民航局網站> 「民航業務」 > 「無人機專區」 > 「機場四周禁止施放有礙飛航安全物體(含空拍機及遙控無人機)」專區查詢。
2. 民航局106年5月9日站務場字第1065009776號函。

	
	· Wireless multimedia set-top box 
	1.The manufacturer of the telecommunications regulatory RF equipment type certification application form shall correspond to the production facility that applies for product verification registration or type approval from the Bureau of Standards, Metrology and Inspection, Ministry of Economic Affairs. Furthermore, the applied-for type certification of the wireless network media streaming box or streaming stick shall not provide pre-loaded or downloadable links to unauthorized audiovisual programs, channels, firmware, APKs, or any such programs.
2.It is guaranteed that there is no agency or distribution to individuals, legal entities, groups, or other organizations from the mainland of China engaging in Internet Protocol Television (IPTV) services, intermediate input services, or related commercial services (such as pre-loading mainland China's OTT TV applications).
3.It is guaranteed that each telecommunications regulatory RF equipment, upon being listed for sale, shall conspicuously display the following warning message in traditional Chinese: 「為尊重智慧財產權，不接取未經授權影音節目及頻道或安裝相關韌體、APK等程式。」

	
	· Tablet computer or smart TV
	Guarantee that no people, legal persons, groups or other institutions in the mainland engage in Internet audio-visual services (OTT-TV) and their intermediate input services or related commercial services (such as "pre-loading" mainland OTT TV applications (apps)) situation.

	
	· Webcam
	Guarantee is stated the following warning message in traditional Chinese in the user manual and packaging box.
「為避免本器材影像畫面遭偷窺或擷取，本器材使用者應先修改預設密碼，並定期更新密碼。」

	
	· Bluetooth tracker or similar device
	Ensure that the following content is marked on a single sheet of A4 size paper:
藍牙追蹤器使用警語
本器材屬藍牙追蹤器或類似器材，不當使用涉及違反刑法妨害秘密罪與跟蹤騷擾防制法相關規定。
前揭相關規定如下：
刑法第28章妨害秘密罪
第315-1條規定，有下列行為之一者，處3年以下有期徒刑、拘役或30萬元以下罰金：
一、無故利用工具或設備窺視、竊聽他人非公開之活動、言論、談話或身體隱私部位者。
二、無故以錄音、照相、錄影或電磁紀錄竊錄他人非公開之活動、言論、談話或身體隱私部位者。
第315-2條第2項規定略以，意圖散布、播送、販賣而有第315-1條第2款之行為者，處5年以下有期徒刑、拘役或科或併科50萬元以下罰金。 
第315-2條第3項規定略以，製造、散布、播送或販賣第315-2條第2項或第315-1條第2款竊錄之內容者，處5年以下有期徒刑、拘役或科或併科50萬元以下罰金。 
第315-2條第4項規定略以，第2項及第3項之未遂犯罰之。
第315-3條規定略以，第315-1條及第315-2條竊錄內容之附著物及物品，不問屬於犯人與否，沒收之。 

跟蹤騷擾防制法 
第3條第1項第1款規定略以，本法所稱跟蹤騷擾行為，指以人員、車輛、工具、設備、電子通訊、網際網路或其他方法，對特定人反覆或持續為違反其意願且與性或性別有關之監視、觀察、跟蹤或知悉特定人行蹤，使之心生畏怖，足以影響其日常生活或社會活動。
第3條第2項規定略以，對特定人之配偶、直系血親、同居親屬或與特定人社會生活關係密切之人，以第3條第1項之方法反覆或持續為違反其意願而與性或性別無關之行為，使之心生畏怖，足以影響其日常生活或社會活動，亦為本法所稱跟蹤騷擾行為。
第18條第1項規定，實行跟蹤騷擾行為者，處1年以下有期徒刑、拘役或科或併科新臺幣10萬元以下罰金。

	
	With this affidavit, the undersigned guarantees all of the above and agrees to be subject himself to the withdrawal or cancellation of the certificate mentioned above and any consequential liability in the event of violating any of the requirements of Regulations Governing Compliance Approval for Controlled Telecommunications Radio-Frequency Devices with no objection. 
The undersigned
Company (Business) Name (Certificate Holder):
Signature of person in charge or authorized manager:
Business license number (or Personal ID no,Non-national-Nationality and Passport no.):
Business (or residence) address: 
(Company seal or agency seal is required for juristic persons)
Date:




RCB fills in：
	Recognized Certification Bodies
	Project No.
	Reviewed by
	Date

	Bay Area Compliance Laboratories Corp.
	
	
	




